會務報告 Announcements 02-28-2021

1. 下個主日(3月7日)是聖餐主日。請弟兄姐妹們預備自己的心來記念主耶穌基督。

The coming Sunday (3/7) will be a communion Sunday. Please prepare our hearts for remembering our Lord Jesus Christ.

2. 長執同工們將於本週二(3月2日)晚上7點開同工會。請各位同工預備參加。

There will be an ED board meeting on the coming Tuesday (3/2), 7:00pm. Elders and deacons, please prepare to attend the meeting.

The online Happiness Group Training Conference of the past weekend was very encouraging. The messages and testimonies are excellent. And the conference will be broadcast again in the coming weekend (3/5-7). Everyone is encouraged to join. Please contact brother Stanley Tai (taifighter2010@gmail.com) if you want to register.





會務報告 Announcements 02-28-2021

4. 上個主日幸福小組聚會時,又有兩位朋友回應呼召,決志信主。讚美主!

Two persons responded to a calling and accepted Jesus Christ as their savior during last Sunday's Happiness Group meeting. Praise the Lord!

5. 2021年第一次網絡佈道會將於4月2日(受難日)舉行。 佈道會的講員是趙家緯弟兄。

There will be a first online evangelistic meeting of 2021 on April 2, Good Friday. The guest speaker is brother Wayne Jau.

馬利蘭福音教會

邀請您參加

復活節的歡慶

偉大的愛

"婦人焉能忘記她吃奶的嬰孩,不憐恤她所生的兒子?即或有忘記的,我卻不忘記你。看哪,我將你銘刻在我掌上;你的牆垣常在我眼前。"

以賽亞書 49:15-16

時間 04/02/21, 週五 8:00 pm 美東

Zoom ID/賬號: 283 390 5153

Password/密碼: 392766

Phone No.: 240-449-4502

MarylandGospelChurch@gmail.com

http://marylandgospelchurch.org

會務報告 Announcements 02-28-2021

6. 教會將在復活節安排浸禮,之前有"受浸班課程"。有願意在這次復活節受浸的弟兄姐妹,請與何牧師聯繫。

We are going to have a baptism service on Easter Sunday, and there will be a baptism class. If anyone plans to be baptized on Easter, please contact Pastor He.

7. 本週 "2-1-1 讀經計劃": 查考希伯來書13:1-25; 背誦經文是希伯來書10:21 "又有一位大祭司治理神的家," 每日閱讀經文是以賽亞書50-54章。

This week's 2-1-1 Bible Reading Plan: we will study Hebrews 13:1-25; Bible memory verse is Hebrews 10:21 "and since we have a great priest over the house of God," Daily Bible reading: Isaiah 50-54.